
Artikel 41 vragen over Lokale inclusie agenda gemeente Ridderkerk 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum:  
01-03-2024 

Onderwerp: 
Lokale inclusie agenda gemeente Ridderkerk 

Vragenstellers: 
Victor Mijnders, CDA Ridderkerk en Erna de Wolff, ChristenUnie Ridderkerk (i.s.m. Lydia 

Vergunst, burgerlid ChristenUnie Ridderkerk) 

Aanleiding: 
Na het ondertekenen van het manifest 'iedereen doet mee' zien we dat er Ridderkerk goede 

stappen worden gezet op het gebied van inclusie (Integrale toegankelijkheid). Zo heeft Ridderkerk 

een actuele lokale inclusie agenda, waren alle stembureaus tijdens de verkiezingen beschikbaar 

voor mindervaliden en waren er tijdens de verkiezingen ook hulpmiddelen beschikbaar zoals een 

stemmal en audiobox. Daarnaast heeft er in Ridderkerk een wijkschouw plaatsgevonden op het 

gebied van integrale toegankelijkheid, zijn er picknicktafels geplaats waar mindervaliden ook aan 

kunnen zitten en wordt er ook bij evenementen extra aandacht gegeven aan inclusie. Met het 

initiatief Taalhuis zet Ridderkerk zich ook actief in om laaggeletterdheid tegen te gaan. 

Naar onze mening zet Ridderkerk mooie stappen op het gebied van integrale toegankelijkheid en 

mogen we trots zijn op de acties die we hebben verricht op dit onderwerp. Om de ingeslagen weg 

verder vorm te geven hebben we als CDA en de CU ons verder verdiept in de lokale inclusie 

agenda en hieruit zijn de volgende vragen voortgekomen:  

Vragen: 
1. In de lokale agenda inclusie wordt aangegeven dat in Ridderkerk gestart zal worden met een 

startnotitie digitale toegankelijkheid. Wanneer wordt er een start gemaakt met deze startnotie 

en wanneer kunnen wij deze in de gemeenteraad verwachten? 

2. Het meedenken van ervaringsdeskundigen op het gebied van integrale toegankelijkheid is naar 

onze mening essentieel, voor het slagen van onze doelen op dit gebied. In de lokale inclusie 

agenda wordt het betrekken van ervaringsdeskundigen meerdere malen genoemd. Heeft het 

college al een groep ervaringsdeskundigen kunnen bereiken, zodat zij kunnen meedenken bij 

verschillende thema's? 

a. Zo ja, hoe groot is deze groep? 



b. Zo nee, wanneer bent u van plan deze groep samen te stellen en mogelijkheid te bieden 

dat inwoners zich hiervoor kunnen melden? 

3. U spreekt in de agenda ook over meer samenwerking met de VVE's. Op welke manier is er de 

afgelopen periode meer ingezet op samenwerking met de vve's op dit onderwerp en kan u een 

voorbeeld geven wat deze extra samenwerking tot nu toe heeft opgeleverd? 

4. Bij de afgelopen verkiezingen heeft Ridderkerk ook ingezet om het toegankelijk maken van 

stembureaus. Ze waren er stemmalen en audioboxen beschikbaar, waren alle stembureaus 

voor mindervaliden en waren op drie na alle stembureaus beschikbaar voor mensen in een 

scootmobiel. Via de landelijke website: Waar is mijn stemlokaal, is niet terug te vinden bij welk 

stembureau er auditieve hulpmiddelen beschikbaar waren 

a. Is onze aannamen juist dat deze auditieve hulpmiddelen wel beschikbaar waren op het 

stembureau op het gemeentehuis? 

b. Bent u van plan om het aantal stembureaus met auditieve en visuele hulpmiddelen uit te 

breiden of is de beschikbaarheid van deze hulpmiddelen op het stembureau van het 

gemeentehuis voldoende?  

5. In de subsidieregeling zijn als het goed is criteria voor toegankelijkheid afgesproken. Graag 

zouden wij zien dat organisatoren die nog niet voldoen aan de criteria, actieve ondersteuning 

krijgen vanuit de gemeente om hun evenementen zo toegankelijk mogelijk te maken. 

a. Is dit nu al de werkelijkheid of moet de gemeente dit proces nog inrichten? 

b. En wanneer er nog geen criteria in de subsidieregelingen zijn opgesteld: hoe kan de 

gemeente er voor zorgen dat deze criteria niet als een belemmering voor de voortgang 

van evenementen wordt ervaren, maar eerder als een stimulans waarbij de gemeente 

ondersteuning geeft om de toegankelijkheid te waarborgen zonder dat dit ten koste gaat 

van het evenement. 

6. In de lokale inclusie agenda wordt bij monitoring gesproken over een jaarlijks evaluatieverslag 

a. Is dit evaluatie verslag al een keer opgesteld en is deze beschikbaar voor de 

gemeenteraad? 

b. Hoe staat het college tegenover het idee om tijdens (of rondom) de week van de 

toegankelijkheid een commissiebijeenkomst te beleggen om de voortang van de lokale 

inclusie agenda te bespreken met de gemeenteraad? 

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vragen. 
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